
RESUM CALÇOTADA AÈRI CLUB ALT CAMP 2013 
Després d'una etapa de copioses pluges i entre el pas de dos fronts, el primer dissabte de març es va 
celebrar l'habitual “Calçotada de Vallmoll” que conjumina tant a participants del vol com als del ben 
menjar. La síndrome d'abstinència per la falta de la necessària bona meteorologia es va trencar amb els 
primers rajos de sol i les ràdios ja anunciaven una abundant assistència corroborant el que dies abans ja 
s'havia deduït de les nombroses preinscripcions rebudes. 
No van faltar a la cita els habituals de l'esdeveniment als quals es van sumar altres de nous que de ben 
segur hauran de repetir. 
El ja antic hangar número dos va albergar a uns 100 comensals que van degustar centenars de calçots 
mentre el nostre amic i company Glenn Bonnar –amant dels trike’s i professional de la màgia– els va 
oferir una mostra del seu repertori que va anar calorosament ovacionada. 
Durant el parlament del nostre president Josep Peirats i del tresorer Paco López es va agrair a la FAC la 
instal·lació d'una webcam en el nostre camp que estarà operativa aquest mateix mes, així com es va 
informar de la substancial millora en la seguretat “estàtica” consistent en la instal·lació d'un conjunt 
d'alarmes per als hangars. No podia faltar l'esmentar i guardonar a el “ocell” més veterà (Sr. Joan Tomas 
Borrell), que va rebre també guardó per arribar des de més lluny; al més novell (Sr.Xavier Fernández) i a 
el “niu” més concorregut (Vol Rasant). Van seguir les paraules del General de Divisió Juan Pinto de la 
Base Aeria de Saragossa , que van resultar molt afectuoses per al nostre col·lectiu en general i molt 
especialment per al nostre Club, fent-nos lliurament d'una imatge de la verge del Loreto patrona de 
l'aviació. L'Alcalde Sr. *Cusidó i resta de membres del Consistori ens van fer lliurament d'una bandera de 
la ciutat i altres detalls que són sempre d'agrair. 
Aquest any el treball en l'organització ha impedit dedicar temps a la fotografia, però aconseguim fer una 
foto de conjunt, tipus “busca a *Waly” en la qual segurament no surten tots els que són, però si tots els 
que estan. Us la mostrém en la seguretat que trobareu cares conegudes. 
Una afectuosa salutació a aquells que ens van manifestar el seu desig d'assistir i que finalment no van 
poder fer-ho. Fins a la propera ! 

 

 
RESUMEN CALÇOTADA AÈRI CLUB ALT CAMP 2013  
Después de una etapa de copiosas lluvias y entre el paso de dos frentes, el  primer sábado de marzo se 
celebró la habitual “Calçotada de Vallmoll” que aúna tanto a participantes del vuelo como a los del bien 
comer. El síndrome de abstinencia por la falta de la necesaria buena meteorología se rompió con los 
primeros rayos de sol y las radios ya anunciaban una abundante asistencia  corroborando lo que días antes 
ya se había deducido de las numerosas preinscripciones recibidas. 
No faltaron a la cita los habituales del evento a los que se sumaron otros nuevos que a buen seguro habrán 
de repetir. 
El ya anejo hangar número dos albergó a unos 100 comensales  que degustaron centenares de calçots 
mientras nuestro amigo y compañero Glenn Bonnar –amante de los trike’s y profesional de la magia– les 
ofreció una muestra de su repertorio que fue calurosamente ovacionada. 
Durante el parlamento de nuestro presidente Josep Peirats y del tesorero Paco López se agradeció a la 
FAC la instalación de una webcam en nuestro campo que estará operativa este mismo mes, así como se 
informó de la sustancial mejora en la seguridad “estática” consistente en la instalación de un conjunto de 
alarmas para los hangares. No podía faltar el mencionar y galardonar al “pájaro” más veterano (Sr. Joan 
Tomas Borrell), que recibió también galardón por llegar desde más lejos; al más novel (Sr.Xavier 
Fernández) y al “nido” más concurrido (Vol Rasant). Siguieron las palabras del General de División Juan 
Pinto de la Base Aerea de Zaragoza  , que resultaron muy afectuosas para nuestro colectivo en general y 
muy especialmente para nuestro Club, haciéndonos entrega de una imagen de la virgen del Loreto patrona 
de la aviación. El Alcalde Sr. Cusidó y resto de miembros del Consistorio nos hicieron entrega de una 
bandera de la ciudad y otros detalles que son siempre de agradecer. 
Este año el trabajo en la organización ha impedido dedicar tiempo a la fotografía, pero logramos hacer una 
foto de conjunto, tipo “busca a Waly” en la que seguramente no salen todos los que son, pero si todos los 
que están. Os la mostramos en la seguridad de que encontrareis caras conocidas. 
Un afectuoso saludo a aquellos que nos manifestaron su deseo de asistir y que finalmente no pudieron 
hacerlo. Hasta la próxima ¡! 
 


